
Pohodno enoto vendarle imamo

Poskus je uspel
Kot vse občinske mladinske konf erence, ima tudi šišenska komisijo za ohranjanje revo-

lucionarnih tradicij. In ta komisija v svojo dejavnost vključuje tudi pohodno enoto. Le-ta
se udeležuje republiških, regionalnih in občinskih pohodov, skrbi za spomenike in ureja
njihovo bližnjo okolico, organizira orientacijska tekmovanja in podobno.

»še dve leti nazaj smo delo jemali resno, zavedali
šmo se svojih nalog in jih izpolnjevali po naših močeh.
Potem pa je naše delovanje kar naenkrat zamrlo,
zaživelo le občasno, pa še takrat neresno, nobene
prave volje do dela ni bilo. Vsak se je izgovarjal na
druga, važnejša opravila,« pravi Jože^rvar, pred-
sednik komigije za ohranjanje revolucionarnih tradi-
cij pri OK ZSMS.

Starejši mladinci, ki so si z delom pri pohodni enoti
pridobili izkušnje, ki bi jih lahko posredovali mlajšim,
so torej izgubili voljo do dela. Pa tudi če bi izkušnje
želeli prenesti na mlajše, bi morali le-te najprej pri-
dobiti, saj so stalno beležili le odhajanje članov.
novih niso pridobivali. niti jih niso poskušali.

Letos so pohodniki spoznali, da so prišli do faze,
ko gre za biti ali ne biti. Dvanajst pohodnikov, toliko
jih je namreč še ostalo, se je odločilo za prvo, torej za
biti. Prijeli so za delo: na novo so formirali mladinsko
in pionirsko pohodno enoto, naredili program do
konca leta in okvirni program za naslednje leto in ga
poslali skupaj z vabilom za sodelovanje na vse
osnovne organizacije ZSMS, mladincem, za katere
so menili, da bodo k pohodni enoti z veseljem pristo-
pili. tudi nadom. Polni pričakovanjaso natočakali na
novo delovno rr.oč.a so sčasoma z razočaranjem
ugotovili. da z novo močjo ne bo nič, saj niso prejeli
odziva niti na eno vabilo.

Niso vedeli, kaj bi storili, saj so bili zopet na točki, s
katere so tako optimistično krenili. S spoznanjem o
edini možnosti, da delo pohodne enotezopet zaživi,
so se obrnili k pionirjem, da jim vzbudijo zanimanje

za delo, saj bodo oni tisti, ki bodo nekoč prevzeli nji-
hovo delo.

Naredili so manjši poskus: poslali so vabili za
potiod osnovnima šolama Riharda Jakopiča in Va-
lentina Vodnika in sklenili, da bodo v primeru. če bo
med pionirji zanimanjeza pohod dovolj veliko, vabila
poslali na vse osnovne šole v občini. No, pa se je
zopet zataknilo, saj je poskus, č&4ahko tako rečemo,
preveč uspel. Na pohod je prišlo preko štirideset
pionirjev, tako da pionirjev z drugih osnovnih šol ne
morejo povabiti, saj je premalo mladincev, ki bi po-
hode z večjim številom udeležencev lahko vodili.

Vendar pa pohodniki pravijo, da bodo pohodi kaj
kmalu postali množični, saj bodo starejše pionirje
dodobra usposobili tudi za vodenje. Na vse pohode
hodijo mladinci skupaj s pionirji, sodelujejo z Zvezo
borcev, ki jim pohode popestri s kulturnim progra-
mom, v kratkem pa bodo pohodniki za pionirje orga-
nizirali tudi seminarje, kjer jim bodo predstavili svoje
delo in težave, s katerimi se pri njem srečujejo.

»Upamo, da se nam bo intenzivno delo s pionirji
obrestovalo. Želimo jim vzbuditi voljo do pohodniš-
tva, do organizacije pohodov in tekmovanj. Če nam
bo to uspelo, potem bo naša pohodna enota po dol-
gem času spet taka, kot bi morala biti,« pravi Jože
Brvar.

Če bo delo pohodnikov s pionirji rodilo sadove, in
kot kaže, je za to veliko možnosti, bo njihova domi-
slica lahko za zgled tudi mladincem, ki delajo na
drugih področjih in nenehno tožijo, da podmladka ni
in ni, hkrati pa pozabljajo, da podmladek sam od
sebe gotovo ne bo prišel — vsaj malo ga je treba po-
bezati. Sonja Nered


